
Referat af Frivillig Thys bestyrelsesmøde 17-1-2023  

Alle bestyrelsesmedlemmer deltog  

1: Godkendelse af referat og dagsorden.  

Begge dele blev godkendt.  

2: Budget og regnskab, inkl. Lotte på fuldtid?  

Hans Jørgen foreslog, at 2022-regnskabet bliver revideret inden endelig beslutning. Lotte sagde, at 

der er brug for, at hun er på fuld tid. Hans Jørgen og Erik nævnte, at "vi skal spise lidt af 

egenkapitalen".  

3: Siden sidst.  

Lotte oplyste, at Henrik og hun har deltaget i et Frise-orienteringsmøde om kursus i 

bestyrelsesarbejde fordelt på tre moduler. Efter generalforsamlingen afklares det, om formand, et 

bestyrelsesmedlem mere og daglig leder skal meldes til inden 1. april.  

Det søges afklaret, om Thisted Kommune vil bruge sin plads i bestyrelsen.  

En medarbejder fra VELLIV er klar til at fortælle om, hvordan foreninger kan søge tilskud.  

Der er holdt onlinemøder om demens.  

Der er lavet opslag om kvindegrupper (demens).  

Skilsmissegruppe startes igen.  

19-01 er der Brugernes Basar (bl.a. for udsatte misbrugere) i Plantagehuset. FT er med.  

Forsikring: Vi afventer uforpligtende tilbud fra Thisted Forsikring.  

Andre Frivilligcentre har mange praktikanter. Bestyrelsen: Vi skal tage alle de praktikanter, vi kan 

få.  

Problemet med utæt tag og andre udfordringer blev drøftet igen. Det blev besluttet at invitere 

udlejer til møde.  

4: Gennemgang af medlemslisten, især med henblik på, om foreningerne er frivillige sociale 

organisationer.  

Det blev besluttet at ændre vedtægterne til formuleringen "der udfører frivilligt socialt arbejde". 

Ændringerne gælder fremadrettet.  

Budgettet forelægges generalforsamlingen til orientering.  



5: Næste møde og mødeplan for foråret.  

Generalforsamling holddeling 28. marts.  

Næste bestyrelsesmøde holdes den dag, udlejer kan, ellers 21. februar kl. 10.  

Erik og Hans Jørgen genopstiller, mens Anna ønsker at holde op. Der skal der findes en ny 

bestyrelses-kandidat.  

6: Eventuelt.  

Intet.  

Referent: HPK  

 


